



مدرسة الأمانة الخاصة
Al Amana Private School

Admission Procedure 2024-25

- Login to the school website www.amanaschool.com
- Go to the **Home page** click on the Admission Form(**Selected/Passed students will only get to access the admission form**)
- Fill in all the students' details in the admission form online and get a print of it.
- At the left hand corner of the admission form there is a **link (click on it)** you will find a list of documents/Forms (**12 Pages**) which you need to download, get a print and fill it manually.
- Bring all the documents (printed filled admission form, manually written forms and valid documents required for admission (attachments).
- Once all the documents are verified and signed by the Principal you can proceed for the payment of Dhs. 500/- to the accounts department.



مدرسة الأمانة الخاصة
Al Amana Private School

إجراءات القبول 2024-2025

* تسجيل الدخول إلى موقع المدرسة www.amanaschool.com

* انتقل إلى الصفحة الرئيسية واختر نموذج القبول (سيتمكن الطلاب المختارون / الناجحون فقط من الوصول إلى نموذج القبول).

* املأ جميع تفاصيل الطالب في نموذج القبول عبر موقع المدرسة الإلكتروني واحصل على نسخة مطبوعة منه.

* في الجهة اليسرى من نموذج القبول يوجد رابط (اضغط عليه) ستجد قائمة بالوثائق المكونة من (12 صفحة) قم تنزيلها وطباعتها وتعبئتها يدويًا.

* إحضار جميع المستندات (نموذج القبول المطبوع والمعبي يدويًا والمستندات المطلوبة للقبول (المرفقات) سارية المفعول).

* عند التحقق من جميع المستندات وتوقيعها من مديرة المدرسة ، يمكنك المتابعة لدفع 500 درهم لقسم الحسابات.